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        Kołobrzeg, dnia 18 grudnia 2019 r. 
BRM.0002.17.2019.K 
 

Protokół Nr 17/2019 
 
z XVII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2019 r.  
o godzinie 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwal w sprawie: 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r., 

2) udzielenia w roku 2020 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2020, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg, 

5) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 

4. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2027, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej i pozostałych 

Komisji o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020 – 2027, 

4) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

5) przedstawienie proponowanych do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 - 2027 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu wieloletniej prognozy 

finansowej z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję Budżetowo – 

Gospodarczą, 

6) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

7) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich glosowanie, 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok: 

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2020 rok, 



2 

 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 

4) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

5) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 

wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 

Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

6) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

7) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej przekazanych środków 

finansowych na remonty mieszkań komunalnych i socjalnych, będących w zasobach 

Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2017 – 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 16/2019 z XVI sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 9 grudnia 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XVII sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych uczestniczących w XVII sesji 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyli nw. radni: 

1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3.  Bartosz Bieńkowski 
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4. Bogdan Błaszczyk 
5.  Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11.  Piotr Lewandowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata – Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19.  Dariusz Zawadzki 
20.  Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
21 radnych.  Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 

Przewodniczący poinformował, że na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 11 grudnia 2019 r. 

oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506 z późn.zm.) do porządku obrad XVII sesji wprowadził następujące projekty 

uchwał: 

1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r., 

2) w sprawie udzielenia w roku 2020 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2020, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Powyższe projekty uchwał zostały ujęte w porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkty: 1, 2, 

3 i 4. 

 

Przewodniczący poinformował, że na wniosek Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”  

z dnia 11 grudnia 2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn.zm.) do porządku obrad sesji 

wprowadził także projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 

jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”.  

Powyższy projekt uchwały został ujęty w porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 5. 

W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 jako 

podpunkt 6 projektu uchwały w sprawie utworzenia Klubów Senior+ w Kołobrzegu. 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w 

imieniu Prezydent Miasta uzasadniła wprowadzenie projektu uchwały do porządku 

obrad sesji. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią 

Prezydent Miasta – wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 6 projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Klubów Senior+ w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością ustawowego 

składu Rady i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 6 projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Klubów Senior+ w Kołobrzegu. 

 

Porządek obrad XVII sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwal w sprawie: 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r., 

2) udzielenia w roku 2020 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2020, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg, 

5) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”, 

6) utworzenia Klubów Senior+ w Kołobrzegu. 

4. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 
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1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2027, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej i pozostałych 

Komisji o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020 – 2027, 

4) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

5) przedstawienie proponowanych do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 - 2027 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu wieloletniej prognozy 

finansowej z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję Budżetowo – 

Gospodarczą, 

6) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

7) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich glosowanie, 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok: 

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2020 rok, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 

4) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

5) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 

wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 

Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

6) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

7) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej przekazanych środków 

finansowych na remonty mieszkań komunalnych i socjalnych, będących w zasobach 

Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2017 – 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwal Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  
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z informacją zostało przedstawione Radzie również w formie pisemnej i stanowi załącznik do 

protokołu. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko, który 

zapytał o wadę, która uniemożliwiła zawarcie niepodlegającej unieważnieniu umowy  

w sprawie zamówienia publicznego „Opracowanie Strategii Smart City miasta Kołobrzeg  

w ramach projektu Kołobrzeg Human, Part and Space”. 

 

W imieniu Prezydent Miasta odpowiedzi udzieliła Pani Edyta Majewska – Kierownik Biura 

Zamówień Publicznych. 

 Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

punktem porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek-Członek Klubu, który powiedział, że członkowie Klubu wzięli udział  

w posiedzeniach Komisji, które opiniowały projekt uchwały i go poprą. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawek 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVII/253/19 

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2020 r. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2020 pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały z uwagi na to, że jest to ważna inwestycja: ciąg rowerowo – pieszy, który 

połączy Grzybowo z Radzikowem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który zapytał, czy powiat przeznaczy jakieś środki na 

dokumentację 

 Pani radna Renata Brączyk powiedziała, że zapoznała się z budżetem powiatu i nie 

znalazła tam zabezpieczenia środków finansowych na dokończenie tego ciągu  
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pieszo – rowerowego na ul. Grzybowskiej w Kołobrzegu. Pani radna zapytała, czy 

takie porozumienie z powiatem będzie. 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

odpowiedziała, że rzeczywiście takiej kwoty wprost nie ma w budżecie powiatu i że 

ma nadzieję, iż taka kwota pojawi się w budżecie powiatu. 

 Pan radny Krzysztof Plewko powiedział, że takie deklaracje ze strony Starostwa 

powinny być spełnione. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia w roku 

2020 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVII/254/19  

w sprawie udzielenia w roku 2020 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2020 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. O przedstawienie opinii proszę Panią radną 

Agnieszkę Trafas – Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub wspiera ten 

program i poprze projekt uchwały w tej sprawie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który poruszył sprawę funkcjonowania Miejskiej Komisji 

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

udzieliła Panu radnemu odpowiedzi. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVII/255/19 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 

2020. 
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Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - Przewodniczący 

Komisji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych 

miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVII256/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie 

becikowe”. 

Projekt uchwały był autorstwa Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. W imieniu Klubu 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Renata Brączyk.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas 

– Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  Prezydent Miasta nie wniosła 

uwag do projektu uchwały.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały i jednocześnie złożył poprawkę, aby w miejsce słowa „zaświadczenie” 

wpisać słowo „orzeczenie Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności”. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
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 Pani Iwona Roguska –Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem). 

Pan radny wycofał poprawkę, którą zgłosił w trakcie przedstawiania stanowiska Klubu 

Radnych „Kołobrzescy Razem” 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka 

„Kołobrzeskie becikowe”: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVII257/19  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubów Senior+  

w Kołobrzegu 

 

Przed przedstawieniem projektu uchwały, Pani Prezydent Miasta przeprosiła Radnych, że 

tak późno został im przedstawiony ten projekt uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która powiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie utworzenia Klubów 

Senior+ w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVII/258/19  

w sprawie utworzenia Klubów Senior+ w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 - Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 

2027: 

Punkt 4 podpunkt 1 - przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta.  
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Punkt 4 podpunkt 2 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2027: 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 11 grudnia 2019 r. przesłała Uchwałę Nr CXX.483.Z.2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 4 grudnia 2019 r. w sprawie opinii do 

projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg. Uchwałę przedstawił 

Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej  

i pozostałych Komisji o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2020 – 2027 

Powyższy projekt uchwały opiniowały: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

4. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

5. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza nie zgłosiła zmian w swojej opinii.  

Punkt 4 podpunkt 5 - przedstawienie proponowanych do projektu uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 - 2027 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu wieloletniej prognozy finansowej  

z różnymi środowiskami i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków 

złożonych przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 
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W imieniu Prezydent Miasta głos zabrał Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, który 

powiedział, że Radnym przedłożono skompensowany projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027 w formie autopoprawki 

Prezydent Miasta.  

 

Punkt 4 podpunkt 6 - przedstawienie opinii Klubów Radnych 

1. Opinię Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu:. „Szanowna Rada, uchwała Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, którą przedstawił Pan 

Artur Dąbkowski, w swojej opinii stwierdza, że zaprojektowana została w zgodzie  

z regułami ustawy o finansach publicznych. Ustawa o finansach publicznych zakłada, 

iż wieloletnia prognoza finansowa obejmuje okres roku budżetowego oraz co 

najmniej 3 kolejnych lat budżetowych. W związku z tym, że na dzień podjęcia 

uchwały spłatę zobowiązań przewiduje się do roku 2027, wieloletnia prognoza 

finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg została przygotowana na lata 2020 – 2027. 

Przewidziano w niej także wydatki na poręczenia i gwarancje do 2027 roku. Przy 

opracowaniu prognozy pozycji budżetowych Gminy Miasto Kołobrzeg wykorzystuje 

się dwa podstawowe mierniki koniunktury gospodarczej: produkt krajowy brutto oraz 

wskaźnik inflacji. Na ich podstawie oszacowano wartości dochodów i wydatków 

Gminy Miasto Kołobrzeg. Co do prognozy opartej na budżecie na 2020 rok można 

mieć pewność jej spełnienia, to do założeń dochodów na lata 2021 – 2027 

szczególnie w dochodach z tytułu udziału ww wpływach dochodu z podatku od osób 

fizycznych, we wpływach w dochodach z udziału w dochodach z podatku od osób 

prawnych, subwencji ogólnej, dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące,  

w świetle tegorocznych doświadczeń i zapowiedzi prasowych o grożącym wzroście 

inflacji w latach następnych ta prognoza może być obarczona dużym błędem. Nie 

nam jednak spierać się o metodę indeksacji wartości bazowych o odpowiednio 

przypisanych dla każdej kategorii budżetowej wskaźników. Reasumując, należy 

podzielić pogląd Pana Skarbnika, że Gmina Miasto Kołobrzeg posiada obecnie 

stabilną i dobrą sytuację finansową i zgodzić się należy z tezą, że miasto musi podjąć 

w roku bieżącym i w latach następnych działania racjonalizujące wydatki bieżące  

i poszukiwać dodatkowych źródeł dochodów bieżących, Kołobrzescy Razem” poprze 

projekt uchwały zaproponowany przez Panią Prezydent.” 

 

2. Opinię Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu; „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 

Szanowni Państwo – Klub Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” będzie głosował 

przeciwko temu projektowi uchwały. Natomiast swoje stanowisko przy okazji dyskusji 

przy uchwalaniu budżetu”. 

 

3. Opinię Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu: „Szanowni Państwo, wieloletnia prognoza finansowa, to 

chyba najważniejszy dokument, z jakim mamy do czynienia zawsze myśląc  

o przyszłości naszego miasta. Tam zarówno znajdują się zamierzenia, jakie chcemy 

w kolejnych latach zrealizować, ale też pewien taki montaż finansowy, czy uda nam 

się to zrealizować i zapewnić. Ten montaż finansowy oczywiście wynika z ustawy po 

to, żeby gminy nadmiernie się nie zadłużały, żeby nie dochodziło do tego, że 

będziemy mieli problemy z działalnością bieżącą, czy też ze spłatą długu. Ta 
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wieloletnia prognoza finansowa, którą mamy przedstawioną, to, co wspomniał przed 

chwilą też Pan Przewodniczący Błaszczyk, zakłada pewne wzrosty produktu 

krajowego brutto, które są optymistyczne, bo wciąż na kolejne lata powyżej 3% i dość 

niską inflację, bo zbliżoną do 2%. To może rodzić w przyszłości pewne problemy  

z tego tytułu, że mówi się o tym, że spowolnienie gospodarcze może nastąpić, 

pierwsze oznaki w Europie jego już są i stąd planowane dochody faktycznie mogą 

być niewykonane w kolejnych latach i tym bardziej samorządy będą musiały szukać 

dodatkowych źródeł dochodów własnych, bo z rozwoju gospodarczego może być  

z tym coraz trudniej. W wieloletniej prognozie finansowej mamy też wykorzystanie 

dochodów majątkowych oczywiście na cele inwestycyjne o ok. 10 milionów, co rok. 

Przypominam, że łącznie mamy jeszcze w tej chwili majątek, który może być poddany 

sprzedaży na poziomie ponad 150 milionów złotych. Jeżeli chodzi o dochody 

bieżące, to również temat związane z wpływami z PIT-u, CIT-u, to szerzej omówimy 

podczas rozmowy nad budżetem na 2020 rok. To, na co trzeba zwrócić uwagę, to 

wydatki bieżące, które Skarbnik w roku 2021 już przewidział, jako zrównoważone.   

W związku z tym, że nie będzie deficytu bieżącego, że wydatki bieżące będą pokryte 

z dochodów bieżących i myślę, że jest to tak naprawdę największe wyzwanie dla nas 

wszystkich i dla Pani Prezydent i dla urzędu. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, 

oczywiście dalsze inwestycje, które są zaplanowane, niektóre z nich przesuwają się 

w czasie, jak chociażby targowisko. I stąd WPF jest takim narzędziem, żeby zapisać 

w planie te inwestycje, żeby one nam z pola widzenia nie uciekły. Tam również 

przesuwamy parking na Kamiennej do momentu, kiedy będzie uchwalona polityka 

transportowa. Pani Prezydent zdecydowała, że przesunie realizację tego parkingu 

nalata kolejne. Wieloletni program finansowy to nie tylko wydatki majątkowe, to 

również zabezpieczenie pieniędzy na kolejne lata na programy społeczne, jak 

chociażby rehabilitacja dla seniorów, czy poszerzenie ofert usług opiekuńczych  

i asystenckich. W WPF zobaczycie również Państwo odłożenie pewnych zadań na 

kolejne lata, jak np. przeniesienie bazy komunikacji miejskiej w nowe miejsce, czy 

remont ulicy Westerplatte a także amfiteatr, nad którym musimy się zastanowić, czy 

na pewno chcemy tego amfiteatru za taką kwotę, jaka była proponowana, czy remont 

Urzędu Miasta, choć wydaje się, że musi być uzasadniony z uwagi na dostępność 

osób szczególnie niepełnosprawnych. Mamy również w WPF odłożenie projektu ulicy 

Myśliwskiej tego łącznika z uwagi na plany PKP, które w ostatnim stanowisku, które 

zostało nam przesłane myślę, że napawają nas sporymi kłopotami. Podsumowując, 

nasz Klub poprze projekt wieloletniej prognozy finansowej, ale mamy pełną 

świadomość tego, że 2020 rok i kolejny 2021, to naprawdę bardzo istotny moment  

w dziejach naszego miasta.” 

 

4. Opinię Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. Patrząc kompleksowo na przedłożony projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027 Klub 

Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka opiniuje projekt uchwały 

negatywnie.” 

 

 

 

Punkt 4 podpunkt 7 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich glosowanie, 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

autopoprawką Prezydent Miasta do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 - 2027 przedstawione Radnym w piśmie  

z dnia 16 grudnia 2019 r. i załączonym do niego zmienionym WPF wraz z objaśnieniami  

 załącznikami: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawki 

Prezydent Miasta. 

Punkt 4 podpunkt 8 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027 wraz z przyjętymi 

autopoprawkami Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 
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Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVII/259/19 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2020 – 2027. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 5 - Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok 

 

Podpunkt 1 - przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2020 rok 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 

 

Punkt 5 podpunkt 2 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o projekcie budżetu 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 11 grudnia 2019 r. przesłała Uchwałę Nr CXX.481.Z.2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 4 grudnia 2019 r. w sprawie opinii  

o projekcie budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. oraz Uchwałę Nr CXX.482.Z.2019 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 4 grudnia  

2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 

budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2020 rok. Uchwały zostały przedstawione przez Pana 

radnego Artura Dąbkowskiego – Wiceprzewodniczącego Rady. Skład Orzekający RIO w 

Szczecinie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Kołobrzeg na 2020 r. i pozytywnie zaopiniował możliwość sfinansowania deficytu budżetu 

ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2020 r. Uchwały stanowią 

załącznik do protokołu. 

Punkt 5 podpunkt 3 - przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej  

o projekcie budżetu 

 

Pani radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

przedstawiła opinię Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu. Komisja 

przyjęła wniosek: Dział 710 Działalność Usługowa Rozdział 71025 wpisać: Dopłata do Spółki 

Miejski Zakład Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu na zadanie „Budowa alejek 

na cmentarzu komunalnym” w kwocie 500.000,00 zł. Źródło finansowania Dział 500 Handel 

Rozdział 50095 pozycja w planie 6154 „Przebudowa targowiska miejskiego przy  

ul. Trzebiatowskiej”. Opinia Komisji Budżetowo – Gospodarczej wraz z opiniami Komisji: 

Komunalnej, Oświaty i Kultury, Społecznej, Sportu i Turystyki, Uzdrowiskowej była 

pozytywna i stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 5 podpunkt 4 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej 
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W imieniu Prezydent Miasta Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta przedstawił Radzie 

stanowisko w sprawie zmian postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

Prezydent Miasta w piśmie z dnia 16 grudnia 2019 r. przedstawiła katalog zmian mających 

wpływ na wynik finansowy. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 4 podpunkt 5 - przedstawienie proponowanych do projektu budżetu 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję 

Budżetowo – Gospodarczą 

 

W imieniu Prezydent Miasta Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta przedstawił Radzie 

autopoprawki wynikające z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawki 

wynikające z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję Budżetowo – 

Gospodarczą. 

 

Punkt 5 podpunkt 6 - przedstawienie opinii Klubów Radnych 

 

1. Opinię Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczącego Klubu. „Pani Prezydent. Wysoka Rado. Mamy za 

sobą ważne głosowania nad poziomem i proporcją rozłożenia ciężarów świadczeń do 

budżetu, wzrost podatków, wzrost opłaty uzdrowiskowej, opłat parkingowych, wzrost 

opłat za śmieci. Były to niełatwe decyzje okołobudżetowe, które choć w części miały 

zrównoważyć ubytki w prognozowanym wzroście dochodów spowodowanych polityką 

realizowanych obietnic Rządu kosztem budżetów samorządowych. Ubytki te 

oceniamy na łączną sumę około 14 milionów złotych: reforma PIT, subwencja 

oświatowa i podwyżki dla nauczycieli, niedoszacowane koszty zadań zleconych, 

wzrost płacy minimalnej, wreszcie wzrost kosztów energii i szeroko pojętych usług. 

Dziś przystępujemy do głosowania nad najważniejszą z uchwał w ciągu tego roku – 

nad uchwałą budżetową. Miastu, jego mieszkańcom potrzebny jest budżet na rok 

2020, który jak najpełniej, jak najtrafniej zaspokajał będzie zbiorowe potrzeby 

wspólnoty oraz stymulował akceptowane przez naszych wyborców kierunki i tempo 

rozwoju miasta. Uważamy, że projekt tegorocznego budżetu generalnie te założenia 

spełnia. Pomimo że trudne, niezależne od nas okoliczności, o których wspomniałem 

na początku zmusiły nas do szeregu podwyżek, to program dla kołobrzeżan, jaki 

deklarowaliśmy w wyborach jest pod absolutną osłoną i ma zagwarantowane 

finansowanie. Mam tu na myśli prospołeczne programy zawarte w Karcie Mieszkańca 

a dedykowane dzieciom i młodzieży, rodzinie i seniorom począwszy od becikowego 

aż do rehabilitacji dla seniorów. Szeroko o tym mówiła Pani Prezydent Miasta. 

Rekomendowany budżet nie przewiduje wprowadzenia wzrostu stawek za miejskie 

usługi takie, jak opieka przedszkolna, czy rezygnacja z darmowych przejazdów 

środkami komunikacji miejskiej dla uczniów i seniorów, nie ogranicza dostępu do 

programów zdrowotnych a wręcz przewiduje ich poszerzenie m.in. o program in vitro, 

nie obniża nakładów na usługi w oświacie i kulturze, zabezpieczone jest wsparcie 

kultury fizycznej i sportu, przywrócono budżet obywatelski. W miarę możliwości  

w prognozowanym budżecie dzięki zagwarantowanemu dofinansowaniu ze źródeł 

zewnętrznych będziemy mogli mimo wszystko realizować ambitny program 

inwestycyjny. 20 % na wydatki majątkowe jest to granica uważana za upoważnienie 

do stwierdzenia, że budżet jest prorozwojowy, czyli ma charakter prorozwojowy. Na 
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podkreślenie zasługuje m.in. budowa żłobka i przedszkola miejskiego, sali 

gimnastycznej w szkole integracyjnej, świetlicy i filii biblioteki na jednym  

z największych osiedli w mieście i szereg inwestycji drogowych oraz porządkujących 

poszczególne fragmenty miasta. Na swoja szansę, gdy pojawią się możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych muszą niestety poczekać m.in. amfiteatr, parking 

wielopoziomowy, czy rozbudowa urzędu. Reasumując przyszłoroczny budżet należy 

uznać za prospołeczny, prorozwojowy, dobrze służący miastu i jego mieszkańcom,  

o zdrowych podstawach. Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” poprze przyjęcie 

budżetu na rok 2020 przedstawiony przez Panią Prezydent.” 

  

2. Opinię Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Macie 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 

Szanowni Państwo. Klub Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” negatywnie opiniuje 

projekt budżetu. W dyskusji ujawnimy, dlaczego tak jest.” 

 

3. Opinię Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu: „Pani Prezydent, Wysoka Rado. Tak, jak było pokazane już 

wcześniej radni naszego klubu składali propozycje do budżetu. Były wyszczególnione 

aspekty, na które w sposób specjalny zwróciliśmy uwagę i cieszymy się, że część 

z nich znalazła się w projekcie budżetu na przyszły rok. Doskonale rozumiemy, że nie 

ma możliwości sfinansowania wszystkich pomysłów poszczególnych radnych, czy 

klubów radnych. To, o czym powiedział Pan Skarbnik, budżet będzie zawsze za mały, 

żeby pewne zamierzenia zrealizować. Dlatego mamy świadomość, że wypracowana 

propozycja budżetu jest pewnym kompromisem pomiędzy oczekiwaniami klubów 

oraz możliwością ich realizacji w jednym roku. Część zadań, które nie znalazły się  

w budżecie na 2020 rok jest z kolei zapisanych w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

więc nie odeszły z naszych zamierzeń inwestycyjnych. Na wstępie chciałbym 

powiedzieć, że budżet 2020 r., to budżet ambitny. Natomiast myślę, że racjonalny  

a także bezpieczny. Budżet, który po pierwsze zapewnia finansowanie 

obligatoryjnych zadań gminy oraz zgodnie z wymogami ustawy o finansach 

publicznych budżet zrównoważony, bo dochody i przychody pokrywają wydatki  

i rozchody, co potwierdziła w swojej opinii regionalna Izba Obrachunkowa. Kwoty 

dochodów i wydatków zostały szczegółowo przedstawione przez Panią Prezydent, 

przez Pana Skarbnika. Ja bym chciał wskazać na kilka istotnych cyfr, które się 

znalazły w tym budżecie. Myślę, że jedna, która jest dla mieszkańców takim 

pierwszym zderzeniem, to jest kwestia ogólnego deficytu budżetowego, który 

planujemy na poziomie niespełna 64 milionów, ale ważnym jest, że ten deficyt będzie 

pokryty nadwyżką z poprzednich lat i potencjalnym kredytem o ile zajdzie taka 

konieczność. Tu ważne jest, żeby mieszkańcy wiedzieli, że mamy skumulowaną 

nadwyżkę z poprzednich lat w wysokości 34 milionów, co daje nam poczucie 

bezpieczeństwa a dodatkowo Gmina Miasto Kołobrzeg ma kredyt jedynie  

w wysokości 1,5 miliona złotych, więc właściwie zadłużenia, jako takiego nasza 

gmina nie ma, a ten kredyt planuje Pan Skarbnik spłacić w 2021 roku. Istnieje, więc 

możliwość zaciągania kredytów na nowe inwestycje. Proszę zwrócić uwagę, że 

wydatki majątkowe planowane są na poziomie 70 milionów złotych, a to właśnie 

inwestycje napędzają gospodarkę miasta i pomnażają majątek gminy. Wśród tych 

inwestycji za bardzo ważne i społecznie oczekiwane uważamy budowę przedszkola 

na Radomskiej, rozbudowę Żłobka „Krasnal”, budowę sali gimnastycznej przy SP 5, 
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inwestycja w kanalizacje deszczowe w Przedszkolu Nr 7, filia biblioteki, świetlica na 

Ogrodach oraz renowacja kawiarni Adabar. Tylko te zadania maja pochłonąć prawie 

18 milionów złotych. To inwestycje skierowane zarówno do najmłodszych i ich 

rodziców a także młodzieży i seniorów. Pozostałe inwestycje, to głównie drogi 

publiczne, na ten cel zaplanowano prawie 23 miliony złotych, w tym przebudowa lub 

remont ulicy Zwycięzców, 18 Marca, ulica Wschodnia, Basztowa, Rybacka, 

Ostrobramska, Słoneczna, Wesoła. Część z nich rozpoczęła się już w tym roku, ale 

wydatki na większość z nich po niesiemy w roku 2020. Na wiele z tych inwestycji 

planowane jest ubieganie się o dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych. To ważne, 

bo pozyskując dofinansowanie do poszczególnych zadań zmniejszać się będzie 

planowany deficyt budżetowy. Przypominam, że rok 2019 miał zakończyć się 

deficytem na poziomie 36 milionów złotych a na tą chwilę wynosi 8 milionów, więc 

chciałbym, żeby mieszkańcy mieli jasność, że nie spodziewamy się, że rok zakończy 

się deficytem łącznym na poziomie 64 milionów. W budżecie znajdziemy również 

pozycję związaną z opracowaniem polityki transportowej dla naszego miasta, co jest 

niezbędnym strategicznym elementem przyszłości naszego miasta, gdzie 

zlokalizować parkingi, w których strefach zamknąć ruch oraz dostosowanie i rozwój 

zbiorowej komunikacji miejskiej a także roweru miejskiego. Wsłuchując się w głos 

mieszkańców i handlujących remont targowiska został przeniesiony na przełom roku 

2020/2021. W planie są też inne inwestycje, choć ich realizacja zależy od pozyskania 

środków zewnętrznych np. trzeci etap promenady. Drugim bardzo istotnym 

elementem w tym budżecie jest deficyt operacyjny, czyli różnica między dochodami 

bieżącymi i wydatkami bieżącymi. I pierwszy raz jesteśmy w sytuacji, gdzie ten deficyt 

występuje, plan zakłada około 11,5 miliona deficytu bieżącego. I ta sytuacja musi 

zostać rozwiązana w roku 2020, gdyż w długim terminie jest to zjawisko niekorzystne 

wręcz niedopuszczalne. Aby ten deficyt bieżący nie występował potrzebne są 

większe dochody i tam, gdzie to możliwe umiejętne zarządzanie wydatkami 

bieżącymi, co na pewno będzie jednym z ważniejszych zadań nowej Pani Skarbnik.  

Z czego wynika deficyt bieżący planowany na 2020 rok? Deficyt bieżący jest niestety 

wynikiem zmian i decyzji na szczeblu centralnym, które powodują uszczuplenie 

dochodów lub niewystarczające pokrywanie kosztów zadań, które powinny być 

finansowane centralnie. Ja podam dwa główne elementy, o nich dosyć długo 

rozmawialiśmy na komisjach. Prawdą jest, że biorąc pod uwagę plan budżetu na rok 

2019 i plan budżetu na rok 2020 dochody bieżące rosną w Kołobrzegu.  Według 

planu o prawie 40 milionów, ale w tym jest 23 miliony na program 500+, o tym już 

wspominał Skarbnik a tam gmina jest takim przystankiem – przekaźnikiem tych 

pieniędzy do mieszkańców Kołobrzegu. Bardzo istotnym elementem są dochody 

własne gminy i one rosną zaledwie o 13 milionów, bo zniżka PIT, CIT, zwolnienie 

osób do 26 roku życia z podatku dochodowego powoduje uszczuplenie finansów 

gminy o około 6 milionów złotych. Planowany wzrost wpływów z tej pozycji, czyli 

udział w podatkach mieszkańców, które są odprowadzane do budżetu państwa rok 

do roku rośnie zaledwie o 0,5% i kwota niecałe 300 tysięcy złotych a przy wzroście 

gospodarczym i rosnącym średnim wynagrodzeniu powinno w przyszłym roku 

powinno wejść do naszego budżetu o około 6 milionów więcej. Rząd obniżył podatki 

a tym samym uszczuplił dochody samorządom. Drugą ważną i sporną, bo podczas 

komisji spieraliśmy się, pozycją jest subwencja oświatowa, bo ona też rośnie rok do 

roku o ok. 2,3 miliona złotych według planu na 2019 i 2020, ale wydatki bieżące na 

oświatę rosną o 10 milionów. Tym samym udział w subwencji finansowania edukacji 
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spada z 27 do 44%. Wszyscy oczywiście zgadzamy się, że nauczyciele muszą 

zarabiać więcej, bo to oni dają silne podstawy naszym dzieciom a dzieci i młodzież, to 

nasza przyszłość. Także należy w nich inwestować. Tu Skarbnik na jednym  

z posiedzeń komisji też zwrócił uwagę, że jest więcej na program 500+ w budżecie, 

bo 41 milionów a na subwencję oświatową niecałe 34 miliony. Kolejną rzeczą, o które 

chciałem wspomnieć są wydatki bieżące, albo będziemy mieli większe dochody 

bieżące tzn. miejmy nadzieje, że będziemy mieli, ale też musimy myśleć o wydatkach 

bieżących, one w strukturze kosztów też rosną, według planu na 2019 i według planu 

na 2020 o ok. 30 milionów. I w tej kwocie mamy prawie 16 milionów, które poszły na 

wzrost wynagrodzeń właśnie m.in. nauczycieli, pracowników, czy urzędników, 

dostosowanie tych wynagrodzeń do realiów rynkowych. Muszę przyznać, że 

analizowaliśmy budżet wielokrotnie i naprawdę trudno po stronie wydatków bieżących 

szukać łatwych cięć kosztów, które nie odbiją się na jakości życia mieszkańców. 

Pewnie podczas dzisiejszej debaty usłyszymy, że można zabrać 50 tysięcy w jednym, 

czy drugim miejscu, ale zapewniam, że to nie zmieni radykalnie założeń naszego 

budżetu. Podsumowując, jako Klub „Nowy Kołobrzeg” poprzemy projekt budżetu na 

2020 rok. Projekt budżetu oceniamy, jako przygotowany na miarę naszych 

możliwości, kondycja finansowa jest stabilna i nie ma zagrożeń finansowych, ale rok 

2020, to ważny moment dla przyszłych finansów samorządów, w tym Kołobrzegu. 

Trzeba będzie się przyglądać, jak zmiany wpłyną na bieżącą sytuację finansową 

gmin. I na koniec mam prośbę do naszych przeciwników, chyba politycznych, bo 

dotychczasowe głosowanie na razie wskazuje, że raczej nie będziemy jednomyślni, 

abyśmy w Kołobrzegu byli bardziej samorządowcami a nie politykami i stawali 

wspólnie w obronie samorządów i ich finansów. Proszę, abyśmy nie pogłębiali 

podziałów pomiędzy radnymi i mieszkańcami, bo happeningi nie rozwiążą naszych 

problemów. Z kolei, jak już chcemy organizować takie przedsięwzięcia, to proszę  

o szczerość i podawanie faktów, bo jak słyszymy pierwszy z brzegu przykład 

Szczecin, który też ma stawkę o metra sześciennego podnosi opłatę za 

segregowanie odpady komunalne tylko o 50%, to warto dodać, że to oznacza dla ich 

mieszkańców wzrost do 7,50 za metr sześcienny, czyli 15 % więcej niż my 

proponujemy mieszkańcom naszego miasta, bo my proponujemy 6,54. Za opłaty 

niesegregowane – zgoda, opłata idzie o 150% w górę do 15 złotych. Tak jest  

 Szczecinie. To faktycznie jest mniej niż u nas, ale czy chcemy, aby większość, która 

segreguje płaciła więcej w Kołobrzegu, aby pokryć koszty niesegregowanych, to 

byłoby ok. 120 złotych rocznie więcej, I apeluję, żebyśmy pracowali nad 

rozwiązaniami a nie szukali winnych, bo naprawdę wiele tematów samorządowych  

i problemów samorządowych jest bezpartyjna, jest wynikiem obecności w Unii 

Europejskiej, dyrektyw, do których musimy się dostosować, problemów 

środowiskowych koniecznych postaw proekologicznych. Nie uprawiajmy polityki tam, 

gdzie nie jest ona potrzebna, niezależnie od tego, kto jest autorem ustawy. Stawajmy 

odpowiedzialnie przed mieszkańcami i mówmy im prawdę. Wtedy może jednogłośnie 

przyjęcie budżetu, które miało miejsce rok temu nie będzie wyjątkiem od reguły tylko 

stanie się normą.” 

 

 

4. Opinię Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani radna 
Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu: „Szanowna Rado, Drodzy Mieszkańcy, W imieniu 
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Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka pragnę przedstawić Państwu 
stanowisko klubu, w zakresie zaplanowanego budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na rok 2020. 
Jak wynika z przedłożonego projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami Prezydent 
Miasta zaplanowane zostały: 

1. dochody w kwocie – 283 535 791,62 zł  

2. wydatki w kwocie   – 351.122.686,00 zł  

3. dochody bieżące stanowiące kwotę   266.345.688,25 zł są niższe od wydatków 

bieżących o 11 626 905,79 zł  co oznacza, że Prezydent Miasta zaplanowała  

w nowym roku budżetowym deficyt operacyjny. Oznacza to, iż wydatki te realizowane 

będą na poziomie przekraczającym możliwości finansowe Gminy Miasto Kołobrzeg. 

4. dochody majątkowe zaplanowane zostały w kwocie  17.190.103,37 zł  

5. zaś wydatki majątkowe w kwocie  69 479 365,42 zł 

6. ustalony został także wynik budżetowy stanowiący deficyt budżetowy  

w niebagatelnej kwocie – 63.916 167,84 zł  

Artykuł 217 ust. 2 ustawy o finansach publicznych w sposób wyczerpujący wymienia źródła 

przychodów, które mogą być przeznaczone na sfinansowanie deficytu. W przypadku 

zaplanowanego budżetu na rok 2020 będą to przychody pochodzące z nadwyżki budżetowej 

z lat ubiegłych, planowanego kredytu i spłat rat pożyczek udzielonych w roku 2017 i 2018. 

Pragnę zaznaczyć, iż Nasze niezadowolenie budzi fakt, iż tak duży deficyt budżetowy na 

wydatkach bieżących pokryty będzie nadwyżka budżetową z lat ubiegłych ·w wysokości 

10 871 385,79 zł. W naszej ocenie zasadne jest, by w przypadku wypracowanej nadwyżki 

budżetowej, winna być ona przeznaczona na nowe zadania inwestycyjne. Wówczas możemy 

mówić o wymiernym efekcie skonsumowania wypracowanej nadwyżki budżetowej. Kolejne 

Nasze wątpliwości budzi fakt, zaplanowania tak wielu nowych inwestycji do realizacji w 

nowym roku budżetowym, posiadając wiedzę, iż ponad 16.000,000zł przeznaczonych na 

inwestycje zostało niewykorzystanych w tegorocznym budżecie. Zaś wiele z tych zadań 

zostało przesuniętych na rok 2020. Już dziś mamy pewność, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu za roku 2019, które będziemy rozpatrywać w czerwcu przyszłego roku, pokaże niski 

poziom realizacji zadań inwestycyjnych. W tak skonstruowanym budżecie zabrakło jasno i 

klarownie określonego systemu związanego  

z oszczędnościami na wydatkach bieżących. Wręcz przeciwnie, dostrzegamy niezrozumiałe  

i lekkomyślne zwiększanie wydatków m.in. na promocję w Regionalnym Centrum Kultury, ale 

także zabezpieczenie w budżecie niebagatelnej kwoty przeznaczonej na promocję Biura 

Prezydenta. Przy okazji nasuwa się zasadnicze pytanie, czy promowane będzie miasto, czy 

może chodzi o promocję Prezydenta Miasta Kołobrzeg? Mimo, iż wydatki na oświatę ciągle 

rosną, to nie dostrzegamy choćby chęci weryfikacji polityki wydatkowej, poprzez wspólne 

rozliczanie szkół podstawowych przez Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. 
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W zaplanowanym budżecie bardzo mocno zaakcentowana została polityka fiskalna tak samo 

równo dla obu grup społecznych:, czyli dla przedsiębiorców ustalenie maksymalnie wysokich 

stawek podatków od nieruchomości, zaś dla mieszkańców drastyczne podwyżki cen za 

odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych.  W przyszłorocznym 

budżecie zabrakło niestety jasno określonej polityki sprzyjającej podejmowaniu aktywności 

gospodarczej, aktywizowaniu inwestorów i napływowi inwestorów zewnętrznych. 

Dostrzegamy za to działania i zaniechania, których skutkiem może być utrata statusu 

uzdrowiska, takie jak odsuwanie w czasie realizacji najważniejszej dla uzdrowiska inwestycji 

drogowej – budowa łącznika Myśliwska – Jagiellońska. 

W przyszłorocznym budżecie nie dostrzegamy zaplanowanych środków finansowych 

przeznaczonych na politykę osłonową, skierowaną do najsłabiej uposażonych mieszkańców 

w związku w ustaleniem drastycznie wysokich stawek cen za odbiór odpadów komunalnych 

z nieruchomości zamieszkałych. W trakcie prac nad projektem uchwały budżetowej Nasz 

klub zaproponował szereg ważnych i istotnych zmian w budżecie, czego efektem mogły być 

oszczędności na poziomie 3.217000,00zł. Jednak nie zostały one pozytywnie rozpatrzone 

przez członków Komisji Budżetowo Gospodarczej. Dlatego też powołując się na wyżej 

wymienioną przez ze mnie argumentację Klub Radnych Obywatelski Kołobrzeg” Jacka 

Woźniaka negatywnie opiniujemy projekt uchwały budżetowej na rok 2020.” 

 

Punkt 5 podpunkt 7 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie 

 W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

W dyskusji wzięli udział: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

Z uwagi na to, że Prezydent Miasta w swoich autopoprawkach uwzględniła wniosek Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej oraz że radni nie zgłosili uwag, co do głosowania blokiem, 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad autopoprawkami Prezydent Miasta mającymi 

wpływ na finansową stronę budżetu, przedstawione Radnym w piśmie z dnia 16 grudnia 

2019 r. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawki 

Prezydent Miasta mające wpływ na finansową stronę budżetu przedstawione w pismie 

z dnia 16 grudnia 2019 r. 

Punkt 5 podpunkt 8 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok wraz z przyjętą poprawką Komisji Budżetowo - 

Gospodarczej i autopoprawkami Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVII/260/19 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej przekazanych 

środków finansowych na remonty mieszkań komunalnych i socjalnych, będących  

w zasobach Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2017 – 2018 oraz podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli 

 

Kontrolę przeprowadził Zespól Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Kamil Barwinek – Kierownik Zespołu Kontrolnego 

2. Maciej Bejnarowicz – Członek Zespołu Kontrolnego 

W imieniu Zespołu Kontrolnego sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały 

i wnioskami przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Kierownik Zespołu Kontrolnego.  

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały wraz ze sprawozdaniem z kontroli. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i sprawozdania.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały wraz 

ze sprawozdaniem z kontroli. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu, która poinformowała, że 

Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i sprawozdania. 

 

Pan radny Jacek Woźniak poinformował, że wyłącza się z glosowania nad tym projektem 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad 

udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Łukasz Zieba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej przekazanych środków finansowych 

na remonty mieszkań komunalnych i socjalnych, będących w zasobach Gminy Miasto 
Kołobrzeg w latach 2017 – 2018 wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XVII261/19 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

przekazanych środków finansowych na remonty mieszkań komunalnych i socjalnych, 

będących w zasobach Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2017 – 2018 wraz ze 

sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radni złożyli do Prezydent Miasta następujące interpelacje i zapytania: 

Pani radna Renata Brączyk złożyła jedną interpelacje i trzy zapytania: 

 Interpelacja w sprawie tymczasowego targowiska 

 Zapytanie w sprawie rewitalizacji placu zielonego przy ul. Chełmońskiego 

 Zapytanie w sprawie dofinansowania klubów i stowarzyszeń w 2019 r. 

 Zapytanie w sprawie inwentaryzacji terenu widokowego przy ul. Plażowej 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie oświetlenia przy ul. 6 Dywizji 

Piechoty. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie wycofania wniosku o dofinansowanie 

przez Dyrektora SP nr 1. 



28 

 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył zapytanie w sprawie inwestycji i projektów 

realizowanych w 2019 r. z funduszy rządowych. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył interpelację w sprawie chodnika i pobocza przy ulicy 

Krzywoustego. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie wycofania przez Dyrektora SP nr 1 

wniosku o dofinansowanie. 

 
Punkt 8 - Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący przekazał następujące informacje: 

 Prezydent Miasta pismem znak: PNW.0232.8.27.2019.K z dnia 12 grudnia 2019 r. 

przekazała wieloletni program rozwoju spółki Komunikacja Miejska Kołobrzeg  

sp. z o. o. z prośbą o przekazanie wskazanym Komisjom Rady Miasta Kołobrzeg. 

Dokument został skierowany do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji 

Komunalnej. 

 

 Mieszkańcy ulicy Jedności Narodowej zwrócili się do Prezydent Miasta oraz Rady 

Miasta z prośbą o rozpoczęcie procedury planistycznej umożliwiającej dokonanie 

zmiany zapisów Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz ustaleń miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenów położonych wzdłuż ulicy Jedności 

Narodowej, na odcinku od ul. Wylotowej do ul. Wiosennej. Zgodnie z przedstawioną 

opinią prawną z dnia 16 grudnia 2019 r. powyższe pismo skierowane zostało do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia, jako petycję. 

 

 Prezydent Miasta pismem znak:UA.0004.7.2019.V z dnia 16 grudnia 2019 r. 

przekazała do Przewodniczącego Rady pismo dotyczące opiniowania dokumentacji 

przeprojektowej dla projektu „Prace na ciągu transportowym Trójmiasto – Szczecin 

na odcinku Słupsk – Szczeci Dąbie przez Koszalin – Stargard/Kołobrzeg. Pismo 

zostało skierowane do Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Komisji Komunalnej oraz 

do wszystkich Radnych. 

 

 W dniu 17 grudnia 2019 r. do wiadomości Rady Miasta wpłynęła rezygnacja Pani 

Elżbiety Oleksiak z pełnienia mandatu radnej Rady Osiedla Nr 5 „Lęborskie”.  

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 17 grudnia 

2019 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XVI/220/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r.  

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności – poz. 6702. Uchwała wejdzie w życie 1 lutego  

2020 r. 
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 Uchwała Nr XVI/221/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej – poz. 6703. Uchwała wejdzie w życie  

1 stycznia 2020 r. 

 Uchwała Nr XVI/222/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – poz. 6704. Uchwała 

wejdzie w życie 1 stycznia 2020 r. 

 Uchwała Nr XVI/226/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r.  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. – 

poz. 6705. 

 Uchwała Nr XVI/231/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r. w 

sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa – poz. 6706. Uchwała 

wejdzie w życie 1 stycznia 2020 r. 

Przewodniczący zapowiedział, że kolejną sesję planuję w dniu 16 stycznia 2020 roku. 

 

Pan radny Kamil Barwinek poinformował o zmianach w składzie Rady Osiedla  

Nr 7 „Ogrody”. Pan radny zaprosił mieszkańców na Wigilię dla Samotnych. 

. 

Pan radny Łukasz Zięba zaprosił na 8 Festiwal Morsowania. 

 

Punkt 9 – zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący pogratulował przyjęcia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 rok. 

Przewodniczący złożył mieszkańcom i radnym życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XVII sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Sesja trwała od godz. 9:00 do godz. 15:00. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokól, Danuta Nowak   

 

 

 

 


